

<p>Anna Christensen, Carl ”Kalle” Persson, Sven Nilsson och Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls digitalt. Johanna Larsson deltog inte.</p> <p>Carl Persson lämnade mötet efter § 10.</p>	Närvarande
<p>Ordföranden Anna öppnade mötet.</p>	§ 1 Mötet öppnas
<p>Styrelsen beslöt att Godkänna föreslagen dagordning efter tillägg av några punkter.</p>	§ 2 Dagordning
<p>Föregående protokoll föredrogs av ordföranden.</p>	§ 3 Föregående protokoll
<p>Rapporter</p> <p>Hajka med distriktet Sven rapporterade från ”Hajka med scoutdistriktet”, den 18-19 juni. Endast en person deltog.</p>	§ 4 Rapporter Hajka med distriktet
<p>FM 2021</p> <p>Gunnel rapporterade att ett planeringsmöte hölls den 10 juni, sammankallat av Eva Kilnäs. De flesta arbetsgrupper var representerade. FM-kommitténs medlemmar är ännu inte fastställda.</p> <p>Det som brådskar nu är att skapa en anmälningssida i eBas, besluta om senaste anmälningssida och att informera om FM.</p> <p>Anna rapporterade att Råda rum har meddelat sina priser för måltider.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporterna.</p>	§ 5 FM 2021
<p>Distriktets ekonomi</p> <p>Gunnel rapporterade att de 100 ”Peppisar”, som DS beslutat bidra med till årets Vit Jul-kampanj, kommer att kosta 5000 kr. En faktura på detta belopp kommer att sändas till distriktskassören från IOGT-NTO.</p> <p>Kassören Carl Persson rapporterade att medlemsavgifter har betalats till några Föreningsarkiv i Västsverige. Vidare har bidrag utbetalats till Mölnlycke scoutkår för en T/G kurs.</p> <p>Styrelsen beslöt att Godkänna rapporterna.</p>	§ 6 Ekonomi

<p>Ansökningar om bidrag - Scoutupplevelser</p> <p>Två ansökningar om bidrag för scoutupplevelser har inkommit.</p> <p>Stora Levene scoutkår ansöker om bidrag för 8 personer som ska på Kanotäventyr i 7 dagar. Summa 5.600 kr.</p> <p>Mölnlycke scoutkår ansöker om bidrag för 81 personer som ska ha läger på Kragenäs. De flesta i 6 dagar och några i 3 dagar. Denna ansökan omfattar även lägerdeltagare från Glasberget och Varberg.</p> <p>Mölnlycke ansöker även om bidrag för 3 deltagare på lägret Boomerang, 10 dagar. Total summa 45.700 kr utbetalas till Mölnlycke scoutkår.</p> <p>Styrelsen beslöt att Bifalla dessa bidragsansökningar.</p>	<p>§ 7 Ansökningar bidrag</p>
<p>Förslag Förbundsstyrelse</p> <p>Förbundets valberedning vill ha förslag på personer till olika poster i den kommande förbundsstyrelsen (FS).</p> <p>Styrelsen beslöt att Ta upp frågan om vårt scoutdistrikt vill nominera personer till FS på det inbokade Planeringsmötet den 18 september.</p>	<p>§ 8 Förslag FS</p>
<p>Kommande arrangemang</p> <p>Höstläger på Ransberg Utby scoutkår erbjuder sig att arrangera ett läger på Ransberg den sista helgen i september. Kårerna i distriktet inbjuds att delta.</p> <p>Styrelsen beslöt att Gunnel mailar ut info till kårerna, snarast efter det att hon har fått underlag från Utby scoutkår.</p> <p>Hajka med scoutdistriktet Kommande hajker: 17-18 juli, 20-21 augusti samt 18-19 september.</p> <p>Styrelsen beslöt att Sven påminner via distriktets Facebooksida, inför hajken 17 juli.</p> <p>Planeringsmöte 18 september Digitalt planeringsmötet för ledare.</p> <p>Styrelsen beslöt att följande punkter ska tas upp</p> <ul style="list-style-type: none">• Nomineringar till FS• Förslag på arrangemang - t.o.m. mars 2022.• Ledarresa till Shetland – omfattning, att se/göra, mm.	<p>§ 9 Kommande arrangemang</p> <p>Höstläger Ransberg</p> <p>Hajk med distriktet</p> <p>Planeringsmöte 18/9</p>

<p>Styrelsen beslöt vidare att Gunnel kontaktar Mia och Ing-Britt ang. ledarresan till Shetland - senast i augusti.</p>	<p>Forts. § 9 Kommande arrangemang Planeringsmöte 18/9</p>
<p>Profilplagg</p> <p>Gunnel har tagit fram förslag på väst, hoodie och regnjacka som kan beställas via Mera.se.</p> <p>Sven rapporterade att han varit i kontakt med företaget Mera ang. distriktets profilplagg. Han utgick då från den lista på plagg som Gunnel gjort.</p> <p>Distriktets märke kan inte tryckas på profilplaggen. Företaget föreslår istället att tygmärken används – som sys eller limmas fast på plaggen.</p> <p>Styrelsen bedömde att beställningen totalt kommer att omfatta ca. 100-150 profilplagg.</p> <p>Styrelsen beslöt att</p> <ul style="list-style-type: none">• Profilplaggen kommer att erbjudas i kulören svart eller marinblått.• Sven fortsätter kontakten med företaget Mera och undersöker vad det kostar om de syr fast distriktets tygmärke på de plagg vi beställer.• Sven kollar upp leveranstiden för våra utvalda profilplagg. Detta påverkar när vi behöver få in medlemmarnas beställningar.• Sven undersöker hur företagets mängdrabatt fungerar, t.ex. då vi beställer olika storlekar av ett plagg.• Sven sammanställer en lista med pris per plagg.• Sven informerar styrelsen om företagets priser och leveranstider.	<p>§ 10 Profilplagg</p>
<p>Kontakter med kårer</p> <p>Gunnel rapporterade att hon mailat till sina fyra kårer angående namnförslag på blivande utbildare. Svar har inkommit från Stora Levene och Timmersdala, men tyvärr inga namnförslag ännu.</p> <p>Anna och Sven rapporterade att de inte har kontaktat sina kårer.</p> <p>Styrelsen beslöt att Kårfaddrarna ska kontakta sina kårer – bl.a. om kårerna har lämpliga kandidater som kan passa som utbildare.</p>	<p>§ 11 Kårkontakter</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse
§ 1 - 14

Förkortningar: DS – Distriktsstyrelsen, DÅ - Distriktsårsmötet

Övriga frågor Inga övriga frågor fanns.	§ 12 Övriga frågor
Nästa möte Nästa möte ska planeras in under augusti månad Anna sänder ut en Doodle med datumförslag.	§ 13 Nästa möte
Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet.	§ 14 Mötet avslutas

Skövde 2021-07-09

Gråbo 2021-07-22

Vid tangentbordet

Justerat av

Gunnel Johansson

Anna Christensen

Gunnel Johansson

Anna Christensen